



國際專業保安協會(香港)
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



To: All members and friends of IPSA (HK)

From: IPSA (HK)

Date: 8th November, 2013

Seminar on What Security Personnel has to know about Locks

The rapid advance in technology has changed the security system. Despite electronic is a main component of access control today; the mechanical locks still play an important role in security systems. Archaeologist found the oldest lock in ancient Egypt. 4000 years went by locks remain a vital part of our daily life. In light of this IPSA together with APSA will conduct a related seminar for the industry.

- Content:
- Installing right kinds of lock to premises
 - Lock types: High security, Moderate security, Economic...and their pros and cons.
 - Key management and master key system
 - Trends of lock industry
 - Lock picking demonstration

Speaker: **Mr. LEUNG Shun-wo and his team**
Having 29 years experience of locksmith practice. Mr. Leung is the current president of the Locksmith institute of Hong Kong and a member of Associated Locksmiths of America and The Master Locksmiths Association of Australasia. He set up Efficiency Locksmith Company since 1989. His company undertook the lock project of Whampoa Dock Yard, HK Stadium and Oceans Parks...
Mr. Leung has conducted locksmith training for several government departments, which included: Government Laboratory, Police Department and Correction Services...

Venue: Flat D, 5/F, Leroy Plaza, 15 Cheung Shun Street, Cheung Sha Wan, Hong Kong (Lai Chi Kok MTR Station Exit D2)

Date: Thursday, 12th December, 2013

Schedule: 1830 hrs. : Registration → 1900 - 2030 hrs. : Seminar

Language: Cantonese

Fees: Free for members of IPSA and APSA
HK\$50 for non-members

Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail and fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 2nd December, 2013

Remarks: Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

Enrollment Slip – Tue, 12/12/2013 Seminar on What Security Personnel has to know about Locks

To: Administrative Support of IPSA (HK)

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the seminar on 12 December.2013 My bank-in slips / transfer slip of total HKD_____ (being total of _____ x HK\$50) to A/C no.: 541-866836-001 of **International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd (HSBC)**.

Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:

Please give name, **IPSA Membership no.** (if available) and Email address in **block** letter.

- | | |
|-----------------------|---------------------|
| 1. _____ | Email Add.: _____ |
| 2. _____ | Email Add.: _____ |
| 3. _____ | Email Add.: _____ |
| Contact Person: _____ | Daytime Tel.: _____ |
| Fax: _____ | Date: _____ |



致：各會員及朋友
由：國際專業保安協會(香港)

日期：2013年11月8日

保安人員須知的鎖具知識

科技一日千里，門禁系統有長足的進步，但無論如何電子化，保護大家的仍然是缺不了的那機械部份，發揮阻延和拒絕的功能。考古學家發現遠至古埃及人已使用機械鎖，四千年後的今天，鎖具不但沒有被淘汰，還成了我們日常保安的一個重要部份。故此 IPSA 協同 APSA 為保安業界合辦一個鎖具知識的講座。

- 內容：**
- 鎖類認識：什麼門該安裝什麼類的鎖？
 - 鎖的分類：高設防、中設防、經濟型...各種鎖具的用途和優劣；
 - 主匙系統；
 - 鎖具的新趨向；
 - 開鎖示範。
 - 鎖匙管理（包括如何保密地配匙）

講者： 梁順和先生及其團隊
梁先生擁有 29 年鎖匠經驗，現任香港鎖匠學會會長，於 1989 年經營**實力鎖類工程公司**至今，曾承辦的鎖具工程有黃埔船塢、政府大球場、海洋公園...等大型設施。
梁先生現為 Associated Locksmiths of America 的 Active Member 及 The Master Locksmiths Association of Australasia 的會員。
梁先生曾為多個政府部門提供鎖具訓練，其中包括：政府化驗所、警務處、懲教署...等

地點： 九龍長沙灣長順街 15 號利來中心 5/F D 室 (荔枝角港鐵站 D2 出口)

日期： 2013 年 12 月 12 日(星期四)

時間： 1830 時：登記 / 1900 - 2030 時：講座

語言： 廣東語

費用： IPSA 及 APSA 會員免費 / 非會員港幣\$50

報名： 先到先得。截止報名日期：2013 年 12 月 2 日(星期一)。請填妥以下表格及連同付款記錄，以郵寄、電郵或傳真予本會。

備註： 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

報名回條 - 2013 年 12 月 12 日 (星期四) 保安人員須知的鎖具知識講座

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵：info@ipsa.com.hk

本人將參加 2013 年 12 月 12 日之講座，現附上銀行*入數紙 / 轉帳紙合共：HKD _____ (_____ x 港幣\$50)，存至本會的**匯豐**銀行帳戶 “International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd”，帳戶號碼：541-866836-001

(請以**英文正楷**填寫出席者姓名及**會員編號** (如有)，有關資料將印於電子證書。)

1. _____ 電郵: _____

2. _____ 電郵: _____

3. _____ 電郵: _____

聯絡人: _____ 日間聯絡電話: _____

傳真: _____ 日期: _____